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Inmiddels al weer bijna halverwege het jaar, blik ik terug op 3 april 2024. Die dag
stond voor het Platform in het teken van ons 15-jarig jubileum! Die mijlpaal
wilden we graag feestelijk vieren samen met onze leden.

Op zoek naar een feestelijke plek hebben we voor de prachtige locatie Burgers‘
Zoo in Arnhem gekozen. Iedereen kreeg de gelegenheid om voor het
programma nog even zelf het park te verkennen. In een mooie ontvangstruimte
werden de leden verwelkomd met een glas champagne om te proosten op ons
15-jarig jubileum.

Agenda
Evenementen
Diploma uitreiking 10 september 2024
International Trademark Registration (WIPO)
10 oktober 2024

Bestuursvergaderingen
10 september 2024
19 november 2024
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Nieuws vanuit het bestuur
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We zijn blij dat zoveel leden naar Arnhem zijn gekomen om deze mooie dag samen met ons te vieren en
terug te blikken op de afgelopen 15 jaar. Met inmiddels meer dan 300 leden is het Platform een bekend
‘begrip’ in onze beroepsgroep, niet alleen in Nederland, maar ook in delen van Europa via de
zusterorganisaties en autoriteiten.

Naast netwerken is educatie een belangrijk onderdeel van het Platform. In de afgelopen 15 jaar zijn er vele
Masterclasses voorbijgekomen. Van het veelbesproken Unitary Patent tot een interactieve Merken
Masterclass en een vooruitblik op de wijzigingen in de Nederlandse Octrooiwet (de laatste met meer dan 90
deelnemers!). Verder is het examen voor Certified Platform Formalities Officer dit jaar afgenomen op 
30 mei 2024. Een spannende tijd voor de kandidaten!

Bij deze bedank ik dan ook alle (oud)bestuurs- en commissieleden voor hun buitengewone energie, inzet en
inspiratie! Jullie hebben het mogelijk gemaakt alles te realiseren. Ik ben trots op waar het Platform staat en
wat er is bereikt. 

Na een heerlijke lunch, wat een goede gelegenheid was om bij te praten met vakgenoten, kon het officiële
programma starten. Deze begint zoals gebruikelijk met ons jaarlijkse Algemene Ledenvergadering (ALV). 
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Tijdens de vergadering worden de leden geïnformeerd dat we voor de kosten van de Masterclasses
afhankelijk zijn van de locatie. We hebben reeds verschillende keren een Masterclass mogen verzorgen bij
een bedrijf. Een aantal keer is door het betreffende bedrijf geen (of weinig) kosten doorberekend aan het
Platform. Wanneer het Platform de Masterclass bij een locatie zoals bijvoorbeeld de Jaarbeurs moet
organiseren, dan is dat een flinke hap uit het budget. We hebben bij verschillende bedrijven (onder anderen
ASML, Unilever, Fugro, Friesland Campina en Jacobs Douwe Egberts) een bezoek mogen plannen, altijd zeer
interessante en leuke bijeenkomsten. Wie volgt?

Mocht je ideeën hebben voor een (bedrijfs)presentatie of een Masterclass, neem dan contact op met het
secretariaat (of een van de bestuursleden). We vinden het leuk om mee te denken en te bekijken wat er te
realiseren is!

Verder wordt uitgelegd dat het bestuur hard heeft gewerkt aan verschillende verbeteringen. Een van die
verbeteringen is het nieuwe format van de nieuwsbrieven, deze worden voortaan door de communicatie
commissie zelf bewerkt, in digitaal format. Hierdoor voorkomen we kosten voor het inhuren van een extern
bedrijf. Een tweede verbetering is dat het bestuur een nieuw programma in gebruik heeft genomen voor het
ledenbestand. Dit programma vereenvoudigt het versturen van onder andere facturen en in de toekomst
ook het versturen van nieuwsbrieven en uitnodigingen. Zoals vrijwel alle implementaties van nieuwe
werkwijzen ondervonden wij hier ook een paar ‘schoonheidsfoutjes’, maar gelukkig konden de meeste leden
hiervoor begrip opbrengen. Waarvoor onze dank!

Ook dit jaar zijn er een aantal verkiezingen binnen het Platform. Richard Loef wordt opnieuw benoemd als
penningmeester voor een periode van vier jaar. Voor de kascommissie treedt Carina Onnink (Unilever) af als
lid. Monique van Son (AOMB) is benoemd als nieuw lid van de kascommissie voor een periode van twee jaar.
Marijke Westra (V.O.) is opnieuw benoemd als voorzitster van de examencommissie voor een periode van
drie jaar. Sjoerd Postma (V.O.) en Laura Muhren (Arnold & Siedsma) zijn beiden benoemd als lid van de
examencommissie.

Dit jaar ook een wisseling van voorzitterschap aangezien Arthur van Steenbergen het einde van de termijn
heeft bereikt volgens het rooster van aftreden. Na een aantal jaren te hebben meegedraaid als bestuurslid
ben ik verkozen door het bestuur om Arthur op te volgen. Met Arthur en de twee andere voorzitters Dolinda
de Proost en Henk Spraakman als groot voorbeeld, ga ik met veel plezier en enthousiasme mijn uiterste best
doen om deze rol zo goed mogelijk te vervullen!

De ALV wordt afgesloten en we krijgen het volgende onderdeel in het programma. Er ontstaat enige
verwarring in de zaal .. is ze er of niet .. maar toch! Een presentatie van Constanze Mager (Manager
Conservatie, Onderzoek en Educatie bij Burgers’ Zoo). Ze geeft een presentie waarin ze de parallellen tussen
diergedrag en menselijk gedrag op de werkvloer heel helder verduidelijkt! Er zijn veel reacties uit de zaal,
iedereen herkent zich wel ergens in. Hebben jullie net zoals ik ook nog even aan het ‘vlooien’ gedacht bij het
kopje koffie samen met de collega’s?

Na de presentie worden we in zeven groepen verdeeld en samen met een gids krijgen we een rondleiding
door (een gedeelte) van het park. De gidsen vertellen ons enthousiast over de dieren. De vragen die we
hebben (met in onze achterhoofd de presentatie van Constanze) worden beantwoord. Hoogtepunt wat mij
betreft was toch wel die jonge giraffe, wat een plaatje! 
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De dag wordt afgesloten met een drankje in het Safari restaurant en vrijwel alle aanwezigen blijven voor het
heerlijke buffet. Nogmaals iedereen hartelijk dank voor jullie aanwezigheid en het laten slagen van deze
feestelijke dag! We kijken terug op een prachtig jubileum.

Voor dit jaar staat er nog een Masterclass Merken en een Masterclass Octrooien gepland. We informeren je zo
snel mogelijk. 

Ik kijk uit naar de komende jaren, jullie ook? Houd onze nieuwsbrieven en je e-mail in de gaten. Voor iedereen
een hele fijne zomervakantie, ik hoop jullie te zien tijdens een bijeenkomst!

Groet,

Sandra van Beek
Voorzitster

Nieuw bestuurslid stelt zich voor
Mijn naam is Frank Regeling en sinds kort bestuurslid van het Platform.
Een mooie aanleiding voor een nadere kennismaking. Medio 2014 ben
ik gestart binnen de Intellectueel Eigendom (IE) branche als
administratieve kracht en sinds 2019 doorgegroeid naar de functie
supervisor van de centrale administratie binnen NLO. Binnen het team
zijn we verantwoordelijk voor talrijke processen waaronder de
postverwerking, PCT conversies en EP-validaties. 

Een veelzijdige baan waar ik nog altijd met veel plezier evenveel
energie uithaal. Binnen de octrooiwereld zijn er altijd zaken in
beweging waar je alert op moet zijn, of er wijzigingen in de wetgeving
zijn of dat we intern weer verder kijken naar proces optimalisatie.
Never a dull moment.

Samen met mijn partner en twee katten woon ik Den Haag, wat ook
gelijk een uitvalsbasis is voor onze hardloopsessies langs de zee en
duinen. Recent hebben we samen een oud renovatiepand gekocht
waar we nog druk mee bezig zijn. In onze vrije tijd gaan we regelmatig
op city trip binnen Nederland of zijn we alweer bezig met het plannen
van onze volgende grote reis. 

Ik kijk ernaar uit om met het platform een bijdrage te leveren aan de
diverse evenementen en bijeenkomsten. Ik zie en spreek jullie daar
gauw!

Frank Regeling
NLO

“...of dat we intern weer verder kijken naar
proces optimalisatie. Never a dull

moment.”



Octrooien

MyEPO services continu in ontwikkeling blijft en als gevolg daarvan enkele services zijn vervangen? Zie voor
meer informatie de volgende link.

je vanaf juli niet meer per fax kan indienen bij het EPO?  Zie voor meer informatie de volgende link.                   

je alle storingen m.b.t. Online Filing & fee payments hier kan terugvinden? Zie voor mee informatie de
volgende link.

het EPO nu ook elektronische handtekeningen accepteert voor documenten die nodig zijn bij het registeren
van ‘transfer of rights & licenses’? Dit ook gratis is als je de verzoeken via MyEPO Portfolio upload naar het
EPO? Zie voor meer informatie de volgende link.

OCNL samen met het EPO aan het werk is om een nieuwe online filing applicatie (Front Office) te
ontwikkelen? De Front Office maakt het indienen van octrooiaanvragen en vervolgpost toegankelijker. Front
Office werkt hetzelfde binnen de EPO-landen. Zie voor meer informatie de volgende link. Het EPO heeft een
functionele training beschikbaar gesteld. Je krijgt hier een eerste indruk van de werking van de generieke
versie van de applicatie. Let op: de uiteindelijke Nederlandse versie is niet identiek aan de versie in deze
trainingsomgeving. In de trainingsomgeving kunt u de generiek werking zien van de formulieren en het
proces.

Modellen

modellen van de nationale en regionale IP-bureaus van de EU zijn opgenomen in de ‘DesignView Image
Search’? DesignView's Image Search is uitgebreid met modellen van alle nationale en regionale bureaus voor
intellectueel eigendom van de Europese Unie, waardoor het eenvoudiger is om vergelijkbare modellen te
vinden. Geregistreerde modellen van alle IE-bureaus in de EU zijn op 6 mei 2024 toegevoegd aan de Image
Search-tool, waardoor gebruikers afbeeldingen kunnen gebruiken om te zoeken naar gelijksoortige
modellen. Met bijna 22 miljoen modellen uit de Europese Unie en daarbuiten, is DesignView 's werelds
grootste gratis online modellen databank. De Image Search-functie werd voor het eerst geïntroduceerd in
juni 2023 met de EU-modellen van het EUIPO.  Zie voor meer informatie de volgende link.

Merken
 
Qatar lid wordt van het Madrid protocol inzake de Internationale Registratie? De regering van Qatar heeft op
3 mei 2024 haar toetreding tot het Protocol van Madrid bevestigd, wat betekent dat het Protocol op 
3 augustus 2024 in het land in werking treedt. Qatar wordt het 115e lid van het Madrid-systeem, dat nu 131
landen omvat, waaronder vier van de zes leden van de Samenwerkingsraad van de Arabische Golfstaten
(Bahrein, Oman , Qatar en de VAE). Informatie over de regelgeving, praktijken en procedures van Qatar zal
binnenkort worden toegevoegd aan de ‘eMadrid Member Profiles’, aldus WIPO.  Zie voor meer informatie de
volgende link.
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Wist je dat ...

https://www.epo.org/en/news-events/news/myepo-services-fully-replace-several-tools-1-july
https://www.epo.org/en/news-events/news/myepo-services-fully-replace-several-tools-1-july
https://www.epo.org/en/applying/myepo-services/online-filing-outages
https://www.epo.org/en/news-events/news/transfers-and-licences-changes-1-april-2024
https://infographics.rvo.nl/OCNL/jaarbericht2022/chapter_4.html
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fc.spotler.com%2Fct%2Fm14%2Fk1%2FWHcIkTQ217m3k2hAHxyG9P4704jNwRvwUq3VNeXtqxejvXrmgnt9cWWd29EZ3MTUqroFZHLLoyb2oGzT4iKp-Q%2Fy233HMmgEyyHHQX&data=05%7C02%7C%7Cb0295b3252d640162fad08dc8abe367d%7Cbea6ac57f320404b86adea7fe3df1f37%7C0%7C0%7C638537796805024103%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=DRrqj4mVpj1uV8SBCsEb66spCUQCK%2BlfEajN%2BaNOXEc%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.euipo.europa.eu%2Fnl%2Fnews%2Fdesigns-from-the-eu-national-and-regional-ip-offices-included-in-designview-image-search&data=05%7C02%7Cshanna.grotenhuis%40jdecoffee.com%7Cbc46cc3922824e7f46a708dc81493cdd%7C22d30701ec5e4bdcba4fb9234053b0a9%7C0%7C0%7C638527398787171259%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=kTGDLkrFTENmtirQdvkUQTNFxGzVWR8SKKUrVEMUwIM%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.wipo.int%2Fweb%2Fmadrid-system%2Fw%2Fnews%2F2024%2Fqatar-joins-the-madrid-system&data=05%7C02%7Cshanna.grotenhuis%40jdecoffee.com%7Cbc46cc3922824e7f46a708dc81493cdd%7C22d30701ec5e4bdcba4fb9234053b0a9%7C0%7C0%7C638527398787184932%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=8W267JqsBHrRalJ7kuDlosc55MeGVZbfhW06QSTl3qA%3D&reserved=0
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het Sudanese merkenbureau (TMO) haar werkzaamheden hervat heeft sinds 11 februari 2024 na een
sluitingsperiode van bijna 10 maanden als gevolg van de onrust in het land. Hoewel het TMO binnenkort zal
beginnen met het accepteren van aanvragen voor merkregistraties, vernieuwingen en recordals, zal de
publicatie en het onderzoek van deze aanvragen en de acceptatie van ondersteunende documenten pas
beginnen zodra de databank is hersteld na het verlies van de administratie tijdens de onrustige periode. De
verwachting is dat er uitstel zal worden verleend voor termijnen die tijdens de periode van sluiting van het
TMO zijn vervallen. Zie voor meer informatie de volgende link.

EU-merkregistraties niet langer geldig zijn op Jersey? Gedurende een aantal jaren, ook sinds Brexit, is er altijd
vanuit gegaan dat merkregistraties in de EU automatisch bescherming boden op Jersey. Dit is echter niet
langer het geval. De situatie op Jersey is altijd complex geweest. Het EU-merk heeft nooit betrekking gehad
op Jersey als zodanig, aangezien het een ‘Crown Dependency’ is. In de periode van oktober 2000 tot april
2009 kregen EU-merken echter ook bescherming op Jersey. In het licht van deze nieuwe ontwikkeling worden
merkhouders die actief zijn op Jersey en ervan uitgaan dat hun EU-merk voldoende bescherming biedt,
geadviseerd om met spoed alternatieve bescherming op Jersey te zoeken. Merken kunnen op Jersey worden
beschermd door nationale merken in het Verenigd Koninkrijk “opnieuw” te registreren, zonder nieuw
inhoudelijk onderzoek. Britse aanduidingen van Internationale registraties zijn automatisch beschermd in
Jersey, zonder de noodzaak voor herregistratie. Zie voor meer informatie de volgende link.

Lidmaatschap en facturatie
De facturen voor het lidmaatschap van het Platform Formalities Officers voor het jaar 2024 zijn
inmiddels verstuurd.

Nog even ter herinnering: heb je een nieuwe collega of is er een collega vertrokken, regel de aan- en 
afmelding van het lidmaatschap dan voor het einde van het kalenderjaar. Kijk voor aanmeldingen
op de website voor de benodigde gegevens. Beëindiging van het lidmaatschap dient schriftelijke
gedaan te worden vóór 1 december via secretariaat@formalitiesofficers.nl.

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fspoor.com%2Fsudan-the-trademark-office-is-back-in-business%2F%23%3A~%3Atext%3DThe%2520Trademark%2520Office%2520in%2520Sudan%2Cof%2520Khartoum%252C%2520in%2520Port%2520Sudan.&data=05%7C02%7Cshanna.grotenhuis%40jdecoffee.com%7Cbc46cc3922824e7f46a708dc81493cdd%7C22d30701ec5e4bdcba4fb9234053b0a9%7C0%7C0%7C638527398787193953%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=HzI%2Fi1JK1dEMQieR6B0Z%2FfZtZ%2FpAR5Oegd4jyRdX7XU%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.boult.com%2Fbulletin%2Feu-trade-mark-registrations-are-no-longer-effective-in-jersey%2F&data=05%7C02%7Cshanna.grotenhuis%40jdecoffee.com%7Cbc46cc3922824e7f46a708dc81493cdd%7C22d30701ec5e4bdcba4fb9234053b0a9%7C0%7C0%7C638527398787201457%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=5rRmIKtLASWI%2FpRhwGP6kGBSALtmqKXVPve4ntxZl34%3D&reserved=0
mailto:secretariaat@formalitiesofficers.nl


Even voorstellen

Ik werk sinds eind vorig jaar bij Los & Stigter. Wij hebben een team van 4 octrooigemachtigden, 5 formalities
officers, 1 jaartaks medewerker en 2 merkengemachtigden. Wij zijn verantwoordelijk voor het indienen van
octrooi- en merkaanvragen, registreren en bewaken van alle termijnen en uiteraard alle formaliteiten die
daarbij komen kijken. In de toekomst zie ik mezelf nog groeien en veel leren. Het doel is dat de formele
procedures van het octrooivak geen geheimen meer hebben voor mij.

Voor nu wens ik iedereen veel succes en vooral een goede gezondheid toe!
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Mijn naam is Carol-Ann Jacobs, ik ben 38 jaar en woon samen met mijn
partner, lieve hond Nala en binnenkort ons eerste kindje!

Ondertussen zit ik alweer 17 jaar in de Intellectueel Eigendomsbranche. Ik ben
begonnen in de merken met 0% ervaring. Er ging meteen een wereld voor mij
open. Nooit eerder had ik beseft hoe belangrijk merken zijn in de samenleving.
Het fascineerde mij enorm! Ik heb als trademark paralegal gelukkig alle
facetten mogen meemaken in de merkenwereld. Uiteraard zijn er ook nadelen
zoals de stress die er bij komt kijken bij krappe termijnen vooral in de drukke
periodes, maar het houdt je in ieder geval scherp!

Na ongeveer 12 jaar ben ik overgestapt naar octrooien. In mijn beleving, een
totaal andere wereld waarbij je veel meer te maken hebt met complexe
formele procedures. Hierdoor is het werk erg uitdagend en is geen enkele dag
saai. Je leert in feite iedere dag iets nieuws. Ik kan met trots vertellen dat ik in
juli 2022 geslaagd ben voor het Certified Formalities Officer examen.

"Je leert in feite iedere
dag iets nieuws.”

Vacatures
Op onze website zijn momenteel onderstaande vacatures geplaatst:

Formalities Officer bij Arnold & Siedsma
Formalities Officer bij AOMB in Eindhoven of Maastricht
Senior Formalities Officer bij AOMB in Rijswijk

De volledige vacatureteksen staan op onze website.

Heeft jouw bedrijf interesse in het plaatsen van een vacature op de website en/of in de nieuwsbrief,
neem dan contact met ons op via secretariaat@formalitiesofficers.nl.

https://formalitiesofficers.nl/assets/files/Vacatures/formalities-officer-arnold-and-siedsma-30-mei-2024.jpg
https://formalitiesofficers.nl/assets/files/Vacatures/head-formalities-officer-in-eindhoven-7-februari-2024.pdf
https://formalitiesofficers.nl/assets/files/Vacatures/formalities-officer-aomb-in-eindhoven-of-maastricht-16-april-2024.pdf
https://formalitiesofficers.nl/assets/files/Vacatures/senior-formalities-officer-aomb-in-rijswijk-16-april-2024.pdf
mailto:secretariaat@formalitiesofficers.nl


Even een korte update van EPIPA. In mei heeft er een bestuursvergadering van EPIPA plaatsgevonden in
Leuven. BELAIPA was dit jaar de host van de “live” bestuursvergadering. De tweede bestuursvergadering van
dit jaar zal online plaatsvinden in november. 

De voorbereidingen voor het EPAC examen 2024 zijn in volle gang. Het 3e EPAC examen zal plaatsvinden op
donderdag 10 oktober 2024. 

De 3e editie van het EUIPO Trademark and Design Education Programme is in februari van dit jaar afgesloten
met een examen. De ervaringen van de kandidaten en EUIPO zijn zeer positief. De 4e editie zal naar alle
waarschijnlijkheid starten in januari 2025. Zodra er meer informatie over de 4e editie bekend is zullen wij dit
plaatsen op de website van EPIPA. 

We zijn nog in afwachting van een bericht van EUIPO voor het verzoek tot toetreding tot de User Group. Het
verzoek van EPIPA is in behandeling genomen. In juli zal het verzoek van EPIPA om toe te treden als
“observer” tot de Working Groups van WIPO worden besproken met de Member States tijdens de WIPO
Assemblies meeting. 

EPIPA heeft inmiddels al wel een afgevaardigde in 2 van de 5 SACEPO Working Parties, te weten, Working
Party on Quality en e-Patent-Process. SACEPO staat voor Standing Advisory Committee, het eerste
adviesorgaan van het EPO. Namens EPIPA is Essi Pösö uit Finland lid van eSACEPO en Sieglinde Jabs uit
Denemarken lid van de SACEPO Working Party on Quality. 

De nationale Associations organiseren met regelmaat (online) events waar jullie ook aan kunnen deelnemen.
De events staan vermeld op de website van EPIPA. Houd dus de website van EPIPA en LinkedIn goed in de
gaten! EPIPA heeft het voornemen om in het najaar een aantal webinars omtrent AI te organiseren, meer
informatie volgt later dit jaar. 

Dolinda de Proost
Voorzitster EPIPA

 

EPIPA
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Masterclass Octrooien op 14 maart 2024 

Vandaag staat een nieuwe Masterclass Octrooien
op het programma. Dit keer gegeven door de
medewerkers van OCNL. De zaal in The Hague
Conference Centre New Babylon zit vol. De leden
zijn afgekomen op een programma waar ze meer
van willen weten. 

Het nieuwe online filing systeem 
Het eerste onderwerp dat wordt behandeld is het
nieuwe online filing systeem dat eraan komt bij
OCNL. Voor NL, BE en LU komen er 3 websites. Voor
NL heeft het nieuwe online filing systeem
betrekking op het nationale octrooi en de EP-NL
validaties. 

Sfeerverslagen
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Momenteel is OCNL bezig om de infrastructuur op te zetten. Er volgt een pilot na de zomer en naar
verwachting wordt er in 2025 live gegaan. In de toekomst wordt het mogelijk om ABC aanvragen ook via de
nieuwe software in te dienen. De demo van NL aanvragen wordt getoond. Deze leidt tot allerlei vragen en
verzoeknummers uit de zaal.

Herstel in de vorige toestand 
Het tweede onderwerp dat op de agenda staat is herstel in de vorige toestand conform artikel 23 ROW. Bij de
remedie van herstel moet het verval of verlies van recht rechtsreeks uit de wet voortvloeien. Er mag dus geen
bezwaar mogelijkheid open staan. Een herstelverzoek wordt niet openbaar gemaakt, maar je kunt deze wel
opvragen, waarbij het verzoek gedeeltelijk zwart wordt gemaakt. De meeste herstelverzoeken gaan over
jaartaksen, NL validatie of hervalidatie termijnen die worden gemist. OCNL behandelt 60 herstelzaken per jaar.
Bij 3 tot 4 zaken is er sprake van een onvoorzien geval met computersystemen. 

Het geval wordt besproken waarbij in een Exceloverzicht de gemachtigde de oranje regel moest valideren in
NL. Door een storing werd de regel groen en de NL validatie niet uitgevoerd. 20 à 30% van de
herstelverzoeken wordt afgewezen door OCNL en de rest wordt toegewezen. OCNL volgt hierbij de case law
van het EOB. Nadat een herstelverzoek is ingediend wil OCNL bewijs ontvangen. Uit de zaal wordt de vraag
gesteld of je de termijn die OCNL geeft voor het aanleveren van bewijs, kunt uitstellen. Dat kan. Je kunt 2x om
uitstel vragen naar maximaal 4 weken. Het is dus mogelijk om een pro forma herstelverzoek in te dienen en
pas later de motivering.

Ontwikkelingen van OCNL 
OCNL is momenteel bezig met het aanpassen van de BPP (Benelux Patent Platform) portal, omdat deze niet
wordt gebruikt. De huidige portal bestaat uit Mypage, online filing en eRegister. Die nieuwe portal heeft deze
functionaliteiten ook maar er wordt een kopje Nieuws toegevoegd waarin o.a. de storingen bekend worden
gemaakt en je kunt zoeken op nieuwe items. 
 



Kijkje in de registratiekeuken 
We sluiten af met de kwaliteit van de octrooiprocessen binnen OCNL, die
momenteel worden doorgelicht. Nader wordt ingegaan op vormgebreken.
Altijd een discussiepunt op kantoor. De medewerkers van OCNL hebben
de vormgebreken die zij ontvangen, doorgenomen. Hierbij is gekeken naar
wanneer er wel sprake is van een vormgebrek en wanneer niet. Het is
gebleken dat de ene medewerker strenger is dan de andere. Als het gaat
om vormgebreken met betrekking tot de tekeningen, specificeert OCNL
tegenwoordig wat niet goed is aan de tekeningen. Er komt een nieuw
vormgebrekenoverzicht voor NL en EP-NL, maar tot die tijd geldt de versie
zoals deze op de website van OCNL staat. Goed om te zien dat OCNL de  
vormgebreken werkwijze kritisch onder de loep heeft genomen. 
 
We zijn na deze middag weer helemaal op de hoogte. Het is bovenal erg
leuk om via deze presentaties in direct contact te komen met de
medewerkers van OCNL. Op naar de volgende Masterclass Octrooien! 

Simone Koster 
DeltaPatents B.V. 

Ontwikkeling ROW 
De belangrijkste wijziging in de ROW die eraan komt, is een getoetst octrooi ten opzichte van het huidige
registratie octrooi. Verder wordt oppositie na verlening mogelijk. Ook de optie van further processing wordt
geïntroduceerd. Er komt geen gebruiksmodel. Het wordt verder mogelijk om een versnelde onderzoeks- en
verleningsroute te volgen. Indiening op naam van de association, een vurige wens van de octrooikantoren
wordt ook geregeld. De inwerkingtreding van al deze wijzigingen laat nog even op zich wachten en is ten tijde
van het schrijven van dit artikel zomer 2027. 
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Algemene Ledenvergadering en het 15-jarig jubileum op woensdag 3 april 2024 in Burgers' Zoo

Op woensdag 3 april jl. vond de Algemene
Ledenvergadering en de viering van het 15-jarig
jubileum van het Platform plaats in Dierentuin
Burgers' Zoo in Arnhem. De organisatie was, zoals
gewoonlijk, en waaraan wij in de loop der jaren
eigenlijk al heel gewend (lees: verwend:) zijn geraakt,
fantastisch! De QR-code voor de toegang tot Burgers'
Zoo was na aanmelding al per mail toegezonden en
bij aankomst werden wij opgewacht door het
geweldige team van het Platform in het Safari
Meeting Centre van Burgers' Zoo. Wederom was er
deze keer een mooi cadeau voor alle deelnemers,
een duurzame drinkfles met de opdruk van het
Platform en de gebruikelijke mooie linnen tas met
inhoud en uitrijkaart. De dorstige momenten op
kantoor worden vanaf nu gelest met gebruik van
deze isolerende waterfles!



Wij waren zelf, door allerlei onverwachte werkzaamheden, een beetje laat vertrokken van kantoor, waardoor
wij pas aan het einde van lunch binnenkwamen. Maar aan de restanten van de lunch was heel duidelijk te zien
dat het een heerlijke en overdadige lunch moet zijn geweest. Onder het genot van een glaasje bubbels hebben
Saskia en ik nog even een heerlijke ciabatta met ham weggewerkt, waarna om half 2 de ledenvergadering in
het Auditorium begon. 
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In deze ledenvergadering trad (volgens rooster)
onze voorzitter Arthur van Steenbergen af. Zijn
hele zittingstermijn zit er op, net als zijn termijn
als lid van de examencommissie. Arthur werd met
luid applaus van alle aanwezigen heel erg bedankt
voor alle jaren intensieve inzet. Verder werd Frank
Regeling benoemd als nieuw bestuurslid en
stelden de overige nieuwe bestuursleden zich
voor. Een financieel verslag volgde door de
penningmeester Richard Loef. De financiële
huishouding is prima op orde. De agenda van de
algemene ledenvergadering werd afgewerkt. Het
verslag hiervan zal binnenkort vast en zeker in de
notulen te lezen zijn.

Met een kleine vertraging (de spreekster was zoek) begon vervolgens de presentatie van "wie is de slimste
aap?" door Constanze Mager van Burgers' Zoo. Constanze Mager is werkzaam als biologe van Koninklijke
Burgers’ Zoo. Oorspronkelijk komt ze uit Wenen, waar zij aan de universiteit zoölogie studeerde. Haar
studierichtingen waren gedrag en ecologie. Ze vertelde dat ze van jongs af aan veel in de Weense dierentuin te
vinden was, eerst als bezoeker en later als medewerker. 

In het kader van haar afstudeerthema ‘Moeder-kind gedrag van orang oetans in dierentuinen’ observeerde ze
in diverse Europese dierentuinen apen. In 2001 verhuisde ze naar Nederland om op de afdeling educatie in
Apenheul aan de slag te gaan. 

Tien jaar later wisselde zij naar Arnhem, om als hoofd
educatie in Koninklijke Burgers’ Zoo aan de slag te gaan.
Constance had een bevlogen verhaal over het
dierengedrag, met name dat van verschillende
apensoorten. Maar ook over de parallellen tussen
diergedrag en het menselijk gedrag op de werkvloer.
Iedereen hing aan haar lippen bij haar mooie verhaal,
vooral ook omdat ze makkelijk vertelde en contact maakte
met de zaal. Na een uurtje was het tijd voor het vervolg
van het programma. Na een kleine pauze was het tijd
voor de rondleiding onder begeleiding van verschillende
gidsen in de dierentuin. 



Saskia en ik hadden het geluk hierbij om wederom een
bevlogen gids te mogen ontmoeten. Zij leidde ons rond door
"The Ocean" van Burgers Zoo. Een tropisch koraalrifaquarium
van acht miljoen liter water, met als zeer belangrijk onderdeel:
het levende koraalrif van 750.000 liter water. Dit levende
koraalrif is het grootste van Europa. Het ecosysteem van het
tropisch koraalrif wordt in de Ocean nauwkeurig nagebootst. En
dat is helemaal niet zo gemakkelijk, want koralen stellen
buitengewoon hoge eisen aan de waterkwaliteit, de
waterstroming, de hoeveelheid licht en de beschikbaarheid van
het juiste voedsel. Alle verdere details van haar verhaal zullen
wij jullie besparen (en om eerlijk te zijn kunnen wij deze ook
niet meer reproduceren). Maar het was een enorm interessante
rondleiding van ongeveer 1 uur langs de verschillende riffen en
diverse soorten vissen.
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Na de rondleiding was er wederom een gezellige borrel met drankjes
en hapjes in het Safari Restaurant en was er de gelegenheid gezellig
bij te praten met al onze vakcollega's. Saskia en ik moesten, vanwege
andere verplichtingen, op tijd vertrekken. Helaas hebben wij daardoor
niet kunnen genieten van het Safari Buffet in de Canopy Lodge en
Tree Top Lodge, dat er (van afstand te zien) super lekker uitzag.

Samenvattend, de dag was geweldig goed en professioneel verzorgd.
Heel leuk om iedereen weer te zien en te spreken. Veel complimenten
hiervoor aan het Platform!! En zoals met een belangrijk jubileum of
verjaardag wordt gezegd: wij wensen jullie nog vele jaren erbij in hele
goede gezondheid (en dit natuurlijk niet alleen voor de organisatie van
het Platform Formalities Officers, maar tevens voor alle leden). Heel
graag weer tot een volgende bijeenkomst!

Met vriendelijke groeten,

Saskia Bootsveld en Esther Oude Voshaar
Inaday Merken & Patenten
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Uitslag prijspuzzel
De oplossing van de prijspuzzel in de vorige editie van de nieuwsbrief is:
“Vijftienjarig bestaan, vier je mee? Op deze beestachtige locatie zeg je geen
nee!” 

De winnaar van de Bol.com cadeaubon is de dochter van Madelon van Zijl-
Dubbeling van EP&C. Haar dochter is erg blij met de prijs en met de
cadeaubon zal ze een cadeau voor haar broertje kopen, die binnenkort 5 jaar
wordt. Van het restbedrag wil ze een boek of knutselspullen kopen.

mailto:secretariaat@formalitiesofficers.nl
https://docs.google.com/forms/d/1OV3e9BvTiS3W12XYDQldw0B50SD_-B-sveyt88K0g7s/edit
https://docs.google.com/forms/d/1OV3e9BvTiS3W12XYDQldw0B50SD_-B-sveyt88K0g7s/edit

